
Concept notulen bestuursvergadering 21 november 2022 
 

Aanwezig: Wim van Vierssen, Albert Boevé, Nanna Pallesen, Michael Pallesen,  
André Piters en Nicole Slagmolen  
Afwezig: Herman Obbink (introducé voor apporteerwerk) 
 
 

1. Ingekomen stukken (al eerder doorgestuurd): 
• 300922 Aankondiging ALV Raad van Beheer d.d. 10 december (ter info) 
• 091022 Rasgroepvergadering 26 oktober uitnodiging (ter info) 
• 201022 Nadere toelichting reorganisatie ORWEJA (ter info) 
• 211022 Stamboom als kwaliteit (bespreken) 
• 241022 Examen (bespreken) 
• 251022 Vacature teammanager (ter info) 
• 021122 Wijziging directie CRM (ter info) 
• 151122 Ringmedewerkers (bespreken) 
• 171122 Vertrek bestuurslid Raad van Beheer (ter info) 

 
A) Stamboom als kwaliteit. Op zich een goed initiatief. Mankracht ontbreekt. Nader bespreken 

in de foktoetsingscie 
B) Examenkandidaat. Doorsturen naar de werkgroep rasexamen. 
C) Ringmedewerkersvereniging. Lidmaatschap niet nodig. 

 
2. Actielijst:  

• Punten voor Nicole, blijven staan, i.v.m. afwezigheid van Nicole. Moet wel antwoord 
van haar op komen. Lezing oogonderzoek op het fokkersoverleg? 

• Brief aan de Raad op aangeven lid is verstuurd. 
• Zooeasy, digitaal doornemen met Erna, Wim, Nicole en Albert moet nog. 
• Jaarprijzen puntentelling nakijken en eventueel aanvullen voor 1 november. Nanna 

heeft een voorstel. Wordt gemaild. 
• Gezondheidsenquête, 1 november verzendklaar.  

 
3.   Bestuurszaken 

• Concept notulen Bestuursvergadering d.d. 26 september, geen opmerkingen. 
Goedgekeurd. 

• Communicatie onderling is besproken. 
• ALV 2023> datum afhankelijk van Chris Jagers> beleidsplan naar het bestuur en de 

inhoud van een fokkersoverleg. Punten uit het fokkersoverleg komen dan aan de orde 
inde ALV van 2024. 

• Rooster van aftreden. In ieder geval André. Nader bekijken Wim en Albert 
• Lid van de andere vereniging als commissielid, probleem? Ieder lid van onze 

vereniging is gehouden aan de statuten en vooralsnog dus geen probleem. 
 

4. Commissie fokkerij en gezondheid 
• Enquête, nakijken voor 1 december en versturen door webbeheer. 
• Fokkersoverleg. Commissie heeft in januari een bijeenkomst waarin vervolgstappen 

worden besproken. 
• Vacature. Freddy en Michiel zijn gestopt. Diverse kandidaten hebben zich aangemeld. 

Verdere actie Nicole. Joke Nijhuis wist een bioloog. Wim vraagt het bij haar na. 
 

5. Commissie veldwerk 



• Veldwerk najaar. Positieve ervaringen. Saldo komt licht negatief uit over 2022. 
•  Europacup.  Positieve ervaringen met de groep. Mindere ervaring was de 

deelname van de andere vereniging. Reglement wordt gemoderniseerd om 
onduidelijkheid in 2023 te voorkomen. 

• Veldwerk voorjaar. 2 jeugdwedstrijden en 3 / 4 maart een training qua planning. 
 

6. Commissie apporteer en zweetwerk (Herman) 
• Voortgang. Commissie is enthousiast bezig. 
• Uitbreiding met Theo Wispelweij is akkoord. 

 
7 Commissie exterieur 

• KCM 2022 evaluatie. Jos had het bestuur gemist? Behalve Nicole waren we 
allemaal aanwezig. Odette gestopt. Nieuwe kandidaten> Lies en John van Essen 
en Emma Boe akkoord. 

• KCM 2023 zondag 11 juni. 
• Jonge Hondenkeuring, bijstellen/opnieuw ontwikkelen. 

 
8. Commissie evenementen 

• Planning 2023. Vizsladag 6 mei. Wandelingen staan in de agenda. 
 

9. Commissie media 
• ALV Varia, deadline kopij 15 januari. Vanuit iedere commissie een verslag over 

het afgelopen jaar. 
 
Volgende vergadering: 23 januari. Ruimte gereserveerd. 
 

 
  
 


